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To: @minvws.nl]
Cc: @minvws.nl]
From: )
Sent: Fri 11/6/2020 2:49:25 PM

Subject: FW: testkwartier schriftelijk

Received: Fri 11/6/2020 2:49:25 PM

«EE

Hierbij aanvullingen in het rood wl 5.1.22 | en mij!

Eigen punt voor jouw informatie:

de inkoop van labcapaciteit via LCH loopt niet goed. Hun opstelling lijkt te strak. De 4 weken geleden ingehuurde inkoper ligt er

bovendien nu een dag uit. We bespreken het met [JJJJEEEEI. maar denken ook na over noodoplossingen.

Groet

Verzonden: vrijdag 6 november 2020 11:23

Aan: ECE EEC© invws o>;[ESEEEE© minvws n>
Onderwerp: testkwartier schriftelijk

Ik ben er vandaag niet tijdens testkwartier, dus als jullie het goed vinden zet ik even wat vragen op de mail:

ajb agenda maken samen met en ERPE] wat wij zelf willen bespreken? Dan sturen we het gesprek een beetje. Mijn
advies zou zijn: bespreken via de indeling van de sporen en apart iets over inkoop (testen en labcapaciteit). Bij spoor 1

dan BCO en app besluit invoegen (misschien
is

de notitie dan al wel klaar?). Verder moeten we de voorbereiding van

technische briefing 18 nov ne EE on BR ever op agenda hebben.

Goed plan, die indeling werkt lijkt me. Weet datBJ ik me: [Ragen B- vrijdag en woensdag een call heb, die

kunnen we goed benutten ter voorbereiding.

- As dinsdag is er weer een

mad
met minister over testen, dat wordt iets reguliers (twee keer per week). Kunnen jullie

- In het bovenstaande gesprek moeten we er rekening mee houden (en ook agenderen) dat minister wil spreken met ons

over zijn Kerstkado idee: hij wil na de Kerstvakantie (a la Slowakije) iedereen in NL in twee weken tijd testen. Punt 1

hebben we de infrastructuur daar dan nog niet voor (plus onverantwoordelijke belasting van testsysteem waardoor

mensen met klachten moeten wachten op hun beurt) Punt 2: iedereen een keer testen slaat nergens op, het is een

moment opname. Ik denk dus dat we beter kunnen gaan naar een idee om vanaf maand x op een zodanig aantal

testafnamemogelijkheden zitten dat we 250.000 testen per dag kunnen doen (sympt en asympt), bij 15 miljoen NLers

(minus de kinderen) betekent dit dat we 1,7 procent per dag kunnen testen en dan kan iedereen standaard dus iedere

60 dagen getest worden. dit is het Deense model.

Eens met jouw taxatie. Dit is een megaoperatie, met talloze afhankelijkheden. Het is een quantumsprong om van testen met

klachten, naar testen van risicogroepen zonder klachten (waarvan ik twijfel of dat kan per 1 december), naar de hele bevolking
testen zonder klachten.

Denk dat de beste aanpak is om hem de feiten te schetsen over waar we staan met de opschaling van afname- en

analysecapaciteit.

- Ik merk dat voor mij de actie die doet (ik meen in spoor 3?) niet helemaal helder is. Kunnen jullie dat even

opnemen in de info nota voor minister over spoor 3?

Nota spoor 3 is in de maak: vragen MVWS in te stemmen met verder opzetten pilot van Roamler, PostNL etc. En informeren MVWS

ook over Infra werkgroepje WEEN dat naast spoor 3 mogelijk ook interessant kan zijn voor de andere sporen. Gaat over

opsporen van potentiele besmettingen via afvalwater begreep ik van REYNadere info volgt dus in nota.

- B=. t al gelukt met RVO te bellen?

Ja. Ik heb twee namen + CV's ontvangen. lk plan met hen, in afstemming met HR, kennismakingsgesprekken in.

- Hebben jullie ideeén voor spoor 2 waar we een pilot kunnen doen? Want het loopt niet zo lekker in de Taskforce, dat is

toch vooral een praatgroep. Ik denk dat we gewoon een testafnameding moeten starten bij een groot bedrijf waar
werknemers live werken (Schiphol?) en bij een grote scholengroep ofzo. Met VNO en een arbodienst ter plekke. En dat

we dan de strategie doen van: we gaan lerend organiseren (vindt de SG ook vast leuk), maar wat ik bedoel: we moeten
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iets in beweging zetten, want die Taskforce gaat de boel niet uit zichzelf starten

We denken dat het geen enkel probleem is om een pilot zorg, onderwijs (via OCW) en een groot bedrijf (VNO) te vinden. Kan

sowieso goed bij een HBO/universiteit, misschien is NS ook een optie? Zoek even wat beste aanpak is, met Taskforce (heb
opdracht geven pilot te starten) of dit zelf (of OCW) gaan doen. (En dan volgen we ook de berichtgeving op NOS van vandaag.)
Gaan nu in gesprek met LCH en VNO over spoor 2 en hoe dat verder te brengen. Gaan we toch dappere poging doen om meer in

de actiestand te komen ©.

- Ik heb net, op verzoek vanEEd -nEE een mail aan BEd van WJZ gestuurd over de juridische kwestie testuitslag en

werkgevers die die testuitslag niet et horen krijgen. Wie van onze directie kan in dat groepje denken jullie?
Dat lijkt me iets voor |EEEZI of een andere beleidsjurist, ik zal haar even vragen

- In LCT gisteren kreeg ik nog niet helder wanneer we nu een goede RIVM vraagprognose krijgen voor komende maanden

tm april, desnoods in drie scenario’s: zwaar griepseizoen, middel, mild griepseizoen. Hierin moeten dan zitten: asymp

BCO en app, reizigers en de extra vraag nav griep seizoen en RS virus. Dit hebben we wel echt nodig om ook een goed
besluit te kunnen nemen over asymp testen bij de risicogroepen BCO/app/reizigers. Is dit jullie nu wel helder wanneer

we deze krijgen?

Volgens mij hebben we gisteren opnieuw afgesproken dat IGH het groepje hiervoor trekt. En| sa R al bezig de prognoses

goed op een rij te krijgen voor de notitie die we maandag met jou bespreken.

Met dank en groet,

oq 120 5.1.2e

Ministerie van VWS

Telefoonnummer secretariaat: 070


